
 

 
Z Á P I S N I C A 

Z 3. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 10.8.2023 o 17.00 hod. 

v zasadačke Obecného úradu  v Otrhánkach 

 

Prítomní:                  podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní:             podľa prezenčnej listiny 

 
PROGRAM:  

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia úloh z predchádzajúceho zasadania 

4. Správa z AFK č. 309070AIH7500201 – Pohostinstvo 

- Úhrada žiadosti o platbu NFP 15699,78€ Pohostinstvo 

- Prima Banka Žiadosť o mimoriadnu splátku úveru Pohostinstvo 

5. Úprava rozpočtu č. 4/2023  

6. Prípravy a organizácia 830. výročia obce dňa 9.9.2023 

7. Rôzne: 

 - Správa pre vedenie obce k zisteniam z auditu ÚZ za r. 2022 

 - Žiadosť o vyjadrenie k plánovanej výstavbe RD p. Tehlárik, T. Teplá, parcela 578, k.ú. Otrhánky 

8. Diskusia 

9. Návrh na uznesenie 

10. Záver.                          

 

Hlasovanie:                                                                                              Za: 5   Slovák Martin  

                  Smolka Milan  

                                                                                                                               Cagáň Jaroslav 

                  Slováková Adriana 

                                                                                                                               Flimelová Eva 

                                                                                                                                 

                    Proti:0   Zdržal sa: 0 
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1.Otvorenie zasadnutia 

     Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce, ktorý úvodom privítal 

prítomných poslancov obecného zastupiteľstva, predsedu a členov návrhovej komisie 

a konštatoval, že zasadnutia sa podľa prezenčnej listiny zúčastnili 5 poslanci, takže 

zasadnutie je uznášania schopné. 

 

2.Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a členov návrhovej komisie 

     Za predsedu návrhovej komisie obecného zastupiteľstva bol zvolený p. Cagáň Jaroslav, za 

členov p. Smolka Milan, p. Flimelová Eva, za overovateľov zápisnice p. Slováková Adriana, 

Slovák Martin, za zapisovateľku zápisnice bola určená  Hašpicová Gabriela. 

 

      

Hlasovanie:                                                                                              Za: 5   Slovák 

Martin  

                  Smolka Milan  

                  Cagáň Jaroslav 

                                                                                                                               

Slováková Adriana 

                                                                                                                               

Flimelová Eva  

                    Proti:0   Zdržal sa: 0 

 

3.  Kontrola plnenia úloh z predchádzajúceho zasadania 

Neboli zadané úlohy na predchádzajúcom zasadaní zo strany poslancov. 

Hlasovanie:                                                                              Za: 5  Slovák Martin  

                  Smolka Milan  

                  Cagáň Jaroslav 

                                                                                                           Slováková Adriana                            

                                                                                                           Flimelová Eva                     

                    Proti:0   Zdržal sa: 0 

                                                                                                                               

4.Správa z AFK č. 309070AIH7500201 – Pohostinstvo 

Na obec bola elektronicky doručená z PPA Bratislava správa z administratívnej finančnej 

kontroly č. 309070AIH7500201 na „Rekonštrukciu kultúrneho centra – časť 1“ bývalé 

Pohostinstvo, ktorej cieľom je zabezpečenie splnenia zákonitosti, správnosti a oprávnenosti 

predložených nárokovaných finančných prostriedkov/ deklarovaných výdavkov a ostatných  
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skutočností uvedených v ŽoNFP a ŽoP  vrátane ich dokumentácie a súladu s legislatívou EÚ 

a SR. Výšku refundácie NFP na základe žiadosti o platbu 15 699,78€ sme bez krátenia 

obdržali dňa 24.07.2023 na účet PB. Zároveň sme požiadali o mimoriadnu splátku úveru. 

Zmluva o Municipálnom úvere- Eurofondy je na 18 090,49€, splatnosť termínovaného úveru 

je 08.09.2023, kedy si rozdiel stiahne Prima banka. Poslanci uvedené zobrali na vedomie. 

Hlasovanie:                                                                              Za: 5  Slovák Martin  

                  Smolka Milan  

                  Cagáň Jaroslav 

                                                                                                           Slováková Adriana                            

                                                                                                           Flimelová Eva                     

                    Proti:0   Zdržal sa: 0 

                                                                                                                               

 

 

5.Úprava rozpočtu č. 4/2023 

Poslanci schválili predloženú úpravu rozpočtu č. 4/2023. 

                                                                                                Za: 5   Slovák Martin  

                  Smolka Milan  

                  Cagáň Jaroslav 

                                                                                                           Slováková Adriana 

                                                                                                           Flimelová Eva                                          

                    Proti:0   Zdržal sa: 0 

         

6.Prípravy a organizácia 830. výročia obce dňa 09.09.2023 

Starosta oboznámil prítomných poslancov s prípravami a organizáciou výročia našej obce 

a zároveň ich vyzval k pomoci dňa 09.09.2023 vzhľadom na rozsiahlu akciu spojenú 

s hodami v obci.                

Hlasovanie:                                                                            Za: 5   Slovák Martin  

                  Smolka Milan  

                  Cagáň Jaroslav 

                                                                                                           Slováková Adriana 

                                                                                                           Flimelová Eva 

                    Proti:0   Zdržal sa: 0       
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7.Rôzne:  

-Správa pre vedenie obce k zisteniam z auditu ÚZ za r. 2022 

Starosta predložil správu  z auditu  účtovnej závierky za r. 2022. Poslanci uvedené zobrali na 

vedomie. 

Hlasovanie:                                                                            Za: 5   Slovák Martin  

                  Smolka Milan  

                  Cagáň Jaroslav 

                                                                                                           Slováková Adriana 

                                                                                                           Flimelová Eva 

                    Proti:0   Zdržal sa: 0       

                                                                                                                                       

-Žiadosť o vyjadrenie k plánovanej výstavbe RD p. Tehlárik, T. Teplá,  

  parcela 578, k. ú. Otrhánky 

Na základe predloženého projektu žiadateľa poslanci s predmetnou výstavbou súhlasili bez 

pripomienok.  

Hlasovanie:                                                                            Za: 5   Slovák Martin  

                  Smolka Milan  

                  Cagáň Jaroslav 

                                                                                                           Slováková Adriana 

                                                                                                           Flimelová Eva 

                    Proti:0   Zdržal sa: 0       

                                                                                                                                       

8. Diskusia 

V rámci diskusie nemali poslanci žiadne pripomienky. 

Starosta v rámci diskusie informoval poslancov o pridelení príspevku z Environmentálneho 

fondu vo výške 453,25€. 

 

Ďalej starosta informoval poslancov aj o pridelení dotácie z MAS BEBRAVA v sume 100€ 

na základe Príkaznej zmluvy zo dňa 12.06.2023, ďalej o pridelení dotácie z TSK v sume 

400€.  Tiež máme prisľúbené finančné prostriedky zo Združenia obcí Bánovecko. 

Dotácie budú použité na vyúčtovanie výdavkov výročia obce.  

 

 

Tiež v rámci diskusie starosta s poslancami vzájomne preberali organizáciu výročia obce 

a hodov dňa 9.9.2023 a tiež poslanci boli informovaní o programe a pozvaných kapelách.  
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9. Návrh na uznesenie 

Návrh na uznesenie prečítal starosta obce a k návrhu neboli podané pripomienky a následne 

bol poslancami schválený. 

 

10.Záver 

Na záver starosta obce Ján Strempek poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil 

riadne zasadnutie OZ v Otrhánkach. 

 

Overovatelia zápisnice: Slováková Adriana 

                                       Slovák Martin 

                                        

Zapísala: Gabriela Hašpicová                                                                                                                            

                                                                                                                        Ján Strempek                                                                                                                         

Vyvesené: 14.08.2023                                                                                    starosta obce 

Zvesené: 

 

 

 

   

 


